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P rotokol I fört vld B ronsylran Samfäl llg hetsfören lngs
extra årssämm a 1gg7 -12-l 0 I Bf urhovdaskotans
matsal.
Antal närvarande: 50 röstberåttigade

Ordförande Magnus Månson hålsade de nårvarande vålkomna och förklarade ståmman öppnad.

S {. Dagordning
len !-Öreslagna dagordningen godkändes, med etttillågg på punkt 6, övriga frågor. -
Dår tillades en punkt om snöröjning resp. tillgängligheten på gåstparkeringärna.

$ 2. ordf. och sekr.
Till ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare valde för stämman
Peter Haglund.

s3.
Tilljusteringsmån tillika röstråknare för ståmman valdes Bo Larsson resp.
Nib-Erik Obson

s4.
ståmman ansåg att kallelse skett på behörigt säfi.

Justerlngsmän
tllllka rösträknare

Kallelse tlll
skimman

S 5. Avfallshanterlng
Ordförande Magnus Månson rodogjorde för den situation som kommer att gålla lnom området
för hanteringen av hushållssopor iVåsterås generellt och inom vårt område
specifikt. Om ståmmans beslut skulle Hi att ingen åtgård vidtas skulle traxan
under 1998 för vår del komma att öka med mer eller mindre beroende på typ av
hantering (med upp tjll ca. 100%). Risken för yfiedigare stora hdjningar kommande
år är dessutom stor.
Magnus fortsatte med att redogöra för arbetsgruppens för avfallshantering resultat
och presenterade information kring vad som gäller för uppförande av 2 atL 4 miljö-
bodar inom området. Det vlsades även ett antal exempel på var bodarna skulle
kunna placeras och hur de kan se ut. ola wikström iaöetsgruppen påpekade
dock at det ännu inte år klart huruvida föreningen kan få bygglov för miljöbodarna
åven om kommunen har accepterat att upplåta marken i grönområdet till en symbolisk
summa.
I samband med detta visades också vilka taxor som Hir aktudla om föreningens
hushållssopor sorteras i dessa miljöbodar. Beroende på hur finansieringen-kommer
att lösas (se nedan) kommer taxan inklusive byggkostnaden inte att överstiga dagens
kostnad alternattut Hi något lågre.
Finansieringen skulle kunna lösas antingen via att föreningen tecknar ett banklån på
byggkostnaden. Eller också att via extra utdebriteringar tillsammans med aktuellt
överskott klara av finansieringen inom föreningen under byggperioden.
En sammanst€illning av de overheadtrilder som visade brifogas detta protokoll.

s6. Beslut aft
Ståmman hade efter den fylliga presentationen från Magnus inte några ytterligare gå v6are
frågor varefter sttlmman skred Ull omröstning. Beslutet Hw enhafiigt att ba viJare
med att driva frågan om miljöbodar.

S 7. Fortsaftarbete
Beslutet innebår att aWallshanteringen, vid ett slutgiltigrt beslut därom, övergår
från att ske indMduellt till att OtitOreningens ansvar.
Detta innebär att anlåggningsbeslutet måste ändras, varför en fönåttning med
en lantmåtare kommer att hållas. Denne informerar då om den aktuella iitua-
tionen och pejlar intresset hos medlemmarna på mötet. Lantmåtaren går dårefter
vidare och kan, utan ail alla måste acceptera defla, beslutra att det år fbr föreningens
bästa att ändra anlåggningsbeslutet och dårmed göra frågan om avfalbhanteing
till förenin gens avsvar.



En lantmåteriförråttning kring anlåggnlngrb:r?utut torde kunna hållas ifebruari
1998. Detta följes av en ordinarie föreningsståmma Mlken tidigarelågges till
april. Dår taltar då medlemmarna beslut om stadgeändring och hustyper,
finansiering mm.
I maj skall upphandling och bygglov ldaras av för att få till stånd byggrstart för-
hoppningsvis under juni, vilket torde kunna ge driftstart under hösten.

$e.
Göran Rönnbåck och Per Erik Färdigsson informerade om si[ arbete med at
hitta alternativa lösningar för användande av sopskåpen som mellanlagring för
spoma. Dels fanns ett system med 4 - 6 svängbara hinkar som relatM enkelt
går att montera in på dönen tillsopskåpet. Dels en mer gördebjälv-mässig
lösning. Deras arbete forbkrider och det bör finnas mer kompletta idåfönlag
tillstilmman ivår.

s ro.
-Med tanke på det för närvarande mycket hala väglaget på våra gator och övriga
gångytor uppmanas medlemmarna att vara noggranna med sandning.
Det kan inte nog påpekas at anwaret för sandning på våra gårdsgator faller
på respektive fastighetsägare.
- De gåstparkeringar som ligger norr om respektive garageplan år avsedda för
just gäster varför ståmman manar de boende att i möjligaste mån hålla dessa
fria. Husvagnar och liknande fordon skall definiM inte vinteruppstållas på dessa
gästpa rkerin gsplatser.

s {1.
Ordförande Magnus Månson tackade de närvarande förvisat intresse och för-
Harade årets ståmma för anslutad.

Västerås, 1997-12-1A

Peter Haglund

Justeras:
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Tldpkan

$opskåpen

övrlga frågor

Avslutnlng

*/
Bo Larsson Nils-Erik Olsson



AWallshantering
B ronsyxans Samfällighet

Extra Föreningsståmma, 97-l 2-10

c) Nyfi, sophämtningssystem
e Nya taxor och kostnadsblld
t> Renhållnlngsverkets planer
* Handlinggaftematlv
;> KostnadsJåmförelse

b-htBl--FA,
bl.!{

Andra Förändringar

U Overgång till plastkärl på hJul
I kan ej använda våra skåp

I utseende

D Avveckllng av "små" sopbllar
r de "större" kan eJ köra ln på våra gator
r långa transportavstånd - hög kostnad

lJ Tidningsbehållarna boft
r på sikt

bbg{.-a
-.ry€rt.t.ra

Kostnadsbild
GenomsnltUig hämtnlngslrostnad per hus och år (kr|:

t Nuvarande kostnad 1g32

Nvtt Svstern:
fJ Sophärntning
f Källsortering
f Hemkornpostering
l Hemkornpostering,

dela kärl

a*rdln^--a
..q|dr.??r

Renhållningsverket inför nytt systern

Tre valmöJllgheter
if Sophämtning

r EU kärl, osorterat (dyrasQ

fl Källsorterlng
r Två kär4, komposteöad + övrlgt

u Hemkomposterlng
r EU kärl, kompostering I egen trädgård (billigast)

a twkrrntt pgr rmå trldgådrr

aq3-.-inäia
fa-t--or.i.o
,öl

Nytt Taxesystem

Ll En fast del
r Llka för alla, oavset, hur hämtning sker

f,i En rörlig del
I Beror på hämtningssystem, dvs på val av

t Sophlmlnlng
r Xlllaortoring
I Hemkorrporborhg
o srmt på tnnsportrwtånd tör trårl titl bil

ac--f-tf trrt
.fdalhr.rt-G
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Renhållningsverkets planer

D Hela Västerås nya systernet till 1999

O Östra Västerås under 1998

U Vår förening troligen i rnanr 1998
I Utskick Ull alla hushåll
I Var och en väljer hämtningssystem

La-L-r'aG 
^--.ttå.-tE!ar.€.c
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1 997

3593

2578

1559

1059

1 998

4311

3093

1871
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Handlingsalternativ
lJ Acceptera något av Renhållnlngverkets

erbJudanden
r Hög kostnad
r Hanterlng av plastftärlen

r lndividuellt system

Ll Bygga s.k. mifiöhus
r Vl kan sänka kostnaden

r Renhållningsverket samordnar med oss
r Avfallshantering I samfållighetens regl

h--r-i-lAlaht
+tq--tt.a.€

lnvesteringskostnäd, M iljöh us

lnvesteringskostnäd, Miljöh us

Anbudsförfrågan utsänd
Ll Två typer

r Byggarens typhus (standard)

I Hus tftseendemässigrt anpassat Ull området

n Två eller fyra hus
r Gårdar delrr hus två och Wå

r Eft hus per gård

n Svar från fyra leverantörer

aqstaltrah r
!a-.|rffit.'t'O

Kostnadsbild, jämförelse
Genomsnttlig hämtnlngskoetnad per hus och år (kr):

1il9? 1998

lJ Sophärntning ssss 431'l

C Källsortering iå?8 3093

iJ Hernkomposterlng, rcle 1-271

dela kärl
1127

1323

Möjlig tidplan

f

w
ffi

{_?

C Billlgast
I 2 hus, standard:

n Dyrast
I 4 hus, anpassade:

LJ "Vettigast"
I 4 hus, anpassade:

370 000kr (3900kr/kvm)

1 000 000kr (10900kr/kvm)

580 000kr (6100kr/kvm)

U Miljöhus, efr per gård $sv
(hämtningtkoctnad, exkl glac,
inkl. hyra av kärl)

! Miljöhue , inkl glae :'!rl.':

,q-d rhe.T
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Vad behöver vi göra ?
C Avfallshantering blir formellt föreningens

ansvar
r anläggnlngsbeslutet måste ändras

I en förrättning med lantmåtare behövs

r debitering vla kvartalsavgiften

I Upphandling
r välja byggnadstyp, kostnadsnivå
r bygglov (prellminäft)
r avtal med byggfirma

[l Finansierlng

-Fa--i.\a*dtltqlFor.?.!o

C Förrättning, anläggningsbeslut
Ll FörenlngssGimma

r Sbdgeändring
r Beslut om upphandllng

(hustyp, kostnad, ...1

I Finansiering

U Upphandling, bygglov
fl Byggstart
D I drift

feb -98

april -98

rnal -98

Juni -98

sept -98

t€Ld|lE i--it
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